
Moderata samlingspartiet 
Liberalerna
Centerpartiet
Kristdemokraterna
Miljöpartiet                                                                                                                                       

Kungsholmens stadsdelsnämnd               
§21 Stadsdelsnämndens frågor

Kompletterande frågor om Primushuset och det kringliggande området.

Detta är en fråga som engagerar många och ytterligare några frågor har uppkommit efter den 
fråga som tidigare ställts. Detta kan åskådliggöras i några få punkter;

 Vad händer i stort – varför står bygget stilla? (huset ser alltmer förfallet ut).
 Varför var det så bråttom att få bort båtklubben från området? (en klubbverksamhet 

som naturligtvis har en stabiliserande effekt på området).
 Varför finns numera ett stort antal med husvagnsliknande sovbaracker inom det 

avspärrade området, är det en uppställningsplats eller bedrivs det någon form av 
”hotellverksamhet”? Är detta i enlighet med nu gällande byggnadstillstånd? Någon 
aktivitet inom det aktuella byggnadsområdet verkar inte förekomma, så en adekvat 
fråga är; vilka är de som bor på området och varför?

 Området upplevs idag som otryggt av många boende på Lilla Essingen. 

Dessa utmaningar ligger visserligen inte inom vår nämnds direkta ansvarsområde, men 
vi har ju alltid en möjlighet i att lyfta frågan vidare om så krävs. Det vore därför bra 
med en muntlig redogörelse och likaså en frågestund rörande spörsmålet i nämnden. 

Vi måste kunna ge svar och stärka information i ärendet.


